
教育學士(數學及數學教育)學位課程

Bachelor of Education (Mathematics and Mathematics Education) Programme

課程主任 Programme Coordinator: 吳藹藍教授 Prof. Ng Oi Lam

課程辦事處 Programme Office: 何添樓G1室 Room G1, Ho Tim Building

課程網頁 Programme Website: <https://www.fed.cuhk.edu.hk/bmed/>

查詢 Enquiries: 3943 6977

本課程為五年全日制課程 (香港中學文憑入學)，由教育學院及數學系合辦，旨在培訓兼具學術及教育專業知識的數學教師。學生修畢課程後，將獲頒授數學及數學教育雙主修教育學士學位，同時具備學位教師教育文憑同等資格，可在本港中、小學任教 (2012-13 至 2015-16 入學學生適用) 或中學任教 (2016-17 及以後入學學生適用)。

修讀辦法、科目總表及科目概要，請參考《香港中文大學本科生手冊》 (<http://www.cuhk.edu.hk/aqs>) 或課程網頁。

This is a five-year full-time programme (for HKDSE entrants) offered by the Faculty of Education, in collaboration with the Department of Mathematics. It aims to nurture professional teachers of mathematics who are both well versed in the subject of mathematics and professionally competent in mathematics education. Upon successful completion of the programme, graduates will be awarded a Bachelor of Education degree with a double major in Mathematics and Mathematics Education including a qualification equivalent to a Postgraduate Diploma in Education. Graduates will be qualified to teach in primary and secondary schools (applicable to students admitted from 2012-13 to 2015-16) or secondary schools (applicable to students admitted in 2016-17 and thereafter).

Please refer to the CUHK Undergraduate Student Handbook (<http://www.cuhk.edu.hk/aqs>) or programme website for the study scheme, course list and course descriptions.